
 

Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

 (ďalej len „komisia“) 

zo dňa 10.10.2024  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (v prílohe) 

Ospravedlnení: Mgr. Martin Winkler 

Prizvaní: Ing. Nina Erneker, predsedníčka predstavenstva BTB 

 

K bodu 1  

Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvorila a  viedla predsedníčka komisie JUDr. Jana Jakubkovič (ďalej len „predsedníčka 

komisie“) a členov komisie oboznámila s programom rokovania.  

Program: 

1. Otvorenie 

2. Predstavenie sa novej predsedníčky predstavenstva BTB, pani Niny Erneker 

3. Rôzne 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10  Za: 10, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Návrh programu bol prijatý. 

 

K bodu 2  

Predstavenie sa novej predsedníčky predstavenstva BTB, pani Niny Erneker 

Pani Jakubkovič uviedla pani Erneker, novú predsedníčku predstavenstva BTB. Pani Erneker 

poďakovala za slovo a prejavila záujem o osobné stretnutie s členmi komisie v budúcnosti. Z vízie 

pre BTB na najbližšie roky považuje pani Erneker za najdôležitejšie finančne a personálne 

zastabilizovať samotnú organizáciu. Na budúci rok ide BTB do „krízového“ režimu, vzhľadom na 

krátené financovanie, zameria sa na prioritné projekty a konkrétne trhy. Jednou z prioritných oblastí 

bude kultúra a záujem o jej export v úzkej spolupráci s mestskými a kultúrnymi organizáciami. 

Druhou časťou vízie je zacieliť sa na organizovaný cestovný ruch, kongresy, turistov, ktorí ostávajú 

v 4/5 hviezdičkových hoteloch. S tým súvisí aj budovanie dopravnej infraštruktúry mesta v 

spolupráci s magistrátom. Ďalším okruhom je udržateľnosť CR v Bratislave, ktorá zahŕňa témy ako 

Mesto pre deti, zelené témy a  pod.  



Otázky: 

• Aké finančné a personálne opatrenia čakajú BTB v najbližšom období? 

→ Zmena vnútornej organizačnej štruktúry 

→ Zoštíhlenie tímu 

→ Snaha o čerpanie dodatočných prostriedky z dotácie (mohli by byť využité napr. na 

rekonštrukciu TIC-u) 

→ Personálna zmena na poste výkonného riaditeľa 

→ Dofinancovanie – obnovenie komunikácie s mestom a členmi BTB o možnosti 

navýšenia členského príspevku, ktorý sa potom zrkadlí do výšky prijatej dotácie  

• V BTB prebehli 2 audity – výkonnostný a personálny. Ako sa budú výsledky a odporúčania 

oboch auditov premietať do fungovania BTB? 

→ Uvažuje sa o zadefinovaní gestora priamo v štruktúre magistrátu (napr. na oddelení 

kultúry) 

→ Zmena nastavenia výpočtu členského príspevku mesta pre BTB 

→ Zmena pri nastavení outsourcovania činností BTB 

→ Nastavenie nových výkonnostných merateľných ukazovateľov a ich vyhodnocovanie 

• Členovia komisie odporučili pani Erneker pozrieť si zápisy z Komisie pre cestovný ruch 

a medzinárodnú spoluprácu z posledných rokov, kde sú spísané požiadavky komisie smerom 

k BTB. 

 

K bodu 3 

Rôzne 

V bode Rôzne bola pani Sendekovou prezentovaná téma týkajúca sa podstatných zmien v novele 

zákona o podpore cestovného ruchu (prostredníctvom ktorého aj BTB získava financie z dotácie). 

Aktuálne je novela v NR SR a 19.9.2024 prešla v prvom čítaní. Novinky sa týkajú napr. združených 

projektov a formy získavania dotácie. Každoročne sa začiatkom roka budú vypisovať výzvy, na ktoré 

budú môcť organizácie cestovného ruchu minimálne do 20 dní reagovať. Týmto spôsobom je možné 

si podať žiadosť o dotáciu (nebude sa to robiť automaticky k nejakému zákonom definovanému 

termínu ako doteraz). Ďalšou zmenou je deklarácia ministerstvu 5% financovanie projektu 

organizáciou CR – toto sa bude musieť odraziť aj v členskom príspevku. Môže sa žiadať na aktivity 

ako doteraz – marketing, infraštruktúru CR, vzdelávanie, prieskumy, činnosť TIC-u, udržateľné 

produkty, strategické a koncepčné materiály a iné. Možnosti financovania pre združené projekty – 

môžu o to žiadať len organizácie cestovného ruchu, nie mestské alebo miestne samosprávy. 

Členovia požiadali pani Sendekovú, aby im poskytovala priebežne aktuálne informácie o novele 

zákona a link na materiál, ktorý členom predstavila. 

 

Pani Jakubkovič poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie komisie.  

Najbližšie zasadnutie komisie je naplánované na 7.11.2024. 

....................................  

Predsedníčka komisie 

Zapísala: ................................. 

          tajomník komisie 

V Bratislave, dňa 14.10.2024 


